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Decembertől 
új helyi 
menetrend 
Módosították a szegedi helyi 
autóbusz-menetrendet. De-
cembertől csúcsidőben a 35 és 
35Y-os ismét Tarjánig jár. A 
20Y-os helyett a 90F az Etelka 
soron és a Felső Tisza-parton át 
egészen a petőfitelepi Fő térig 
megy. 

A Tisza Lajos körút átépítése 
után életbe lépő új autóbusz-me-
netrendet elfogadta a városi köz-
gyűlés szakbizottsága. A legfon-
tosabb változások: Petőfitelepről 
megszűnik a 20Y-os járat, he-
lyette minden második 90-es já-
rat 90F jelzéssel az Etelka soron 
és a Fölső Tisza-parton át egé-
szen a petőfitelepi Fő térig jár. A 
reggeli csúcsidőben 90H jelzéssel 
új járat indul a Dorozsmai út fe-
lé, az ipari üzemekhez. A 76-os 
autóbusz ismét érinti majd a Bel-
várost. A 35 és 35Y-os járat reg-
geli és délutáni csúcs idején újra 
a tarjáni Víztorony térig közleke-
dik majd, csúcsidőn kívül pedig, 
36 és 36Y jelzéssel Dorozsmától 
a Honvéd térig jár. A 16-os járat 
Móravárosból Tarján felé tovább-
ra is a Kálvária sugárút-Dugo-
nics tér-Kálvária sugárút-Nagy-
körút útvonalon jár majd. Visz-
szafelé ezentúl a Mars tér-Attila 
utca-Tisza Lajos kőrút-Kálvária 
sugárút útvonalon közlekedik. 
Néhány más járat esetében az in-
dítási idők módosításával igye-
keznek javítani a közlekedési 
renden. 

HÍREK 
MAKÓ 900 MILLIÓJA 
Mintegy 900 millió forintot kap 
címzett támogatásként Makó 
városa egy tanuszoda 
megépítésére - a döntésre az 
országgyűlésnek még áldását kell 
adnia. A 943 millió forintos 
ráfordítással megvalósuló 
beruházással egyszerre 
megoldható lesz a város és a 
környező kistérség 
gyermekeinek úszásoktatása is. 
A fejlesztéshez az 
önkormányzatnak mindössze 
ötszázalékos önerőt kell 
biztosítania. A terveket 
Makovecz Imre cége készítette. 

KOCCANTAK 
A BENZINKÚTNÁL 
Egy német és egy magyar 
rendszámú Volkswagen ütközött 
össze tegnap délután Szegeden 
az városból kivezető E75-ÖS 
főúton, az Esso-benzinkút 
közelében. Bár személyi sérülés 
nem történt, a baleset hatalmas 
torlódást okozott. A forgalmat a 
közeli Belvárosi temető 
környékén már rendőrök 
irányították, így a helyszínelést 
követően, rövid időn belül 
megszűnt a torlódás. 

Zűrzavar a Szeged-pótlék körüli szavazás során 

Kivonult a Fidesz a közgyűlésről 
A kormánypárti többség meg-
szavazott egy fideszes módosító 
indítványt, majd a polgármester 
megismételtette a voksolást, és 
akkor elvetették azt. A szegedi 
közgyűlés tegnapi feszült han-
gulatú üléséről ezután távoztak 
a legnagyobb ellenzéki párt kép-
viselői. A jegyző szerint minden 
szabályos volt. 

A Fidesz a Szeged-pótlék ügyé-
ben tett módosító javaslatot. Hű-
vös László (Fidesz] a vízibástya 
építésére szánt pénzből és a köz-
ponti gazdálkodás működési 
költségeinek terhére az egészség-
ügyi dolgozóknak is juttatott vol-
na pótlékot. Emellett a polgár-
mester - szerinte - eredeti ígére-
téhez híven az egész évre járó 
bérkiegészítést javasolt a közal-
kalmazottaknak. 

addig 
szavaztatnak, 
amíg az nem 
lesz, amit ők 
akarnak 
Dobó László, Fidesz-frakcióvezető 

A szavazások a szocialista-sza-
bad demokrata önkormányzat 
hatalomra kerülése óta az ülés 
végén, egyben zajlanak. Ilyenkor 

Pászti Ágnes (Centrum) ter jeszte t te elő a színház és a szabadtéri különválasztására vonatkozó ja-
vaslatot. Kormos Tibor (SZDSZ) a pletykák szerint esélyes a szabadtéri művészeti igazgatói poszt-
já ra Fotó: Karnok Csaba 

a polgármester gyors ritmusban 
diktálja a napirendi pontokat. 
Amikor Botka László tegnap az 

ellenzéki javaslatot tette föl sza-
vazásra, s jelezte, maga tartózko-
dik a kérdésben, a többség a ko-

rábbiakhoz hasonlóan „igen"-t 
nyomott. A pillanatnyi meghök-
kenés után vidám zajongás hal-

latszott az ellenzéki padsorok-
ból, a polgármester újra föltette 
szavazásra a kérdést, melynek 
eredményeként többségbe került 
a „nem". A későbbi, elutasított 
pontoknál aztán Botka László 
körültekintően figyelmeztette a 
kormánypártiakat, hogy „nem"-
mel kell szavazni. 

A Fidesz képviselői az ismételt 
szavazás eredményét követően 
elhagyták az üléstermet, a többi 
ellenzéki maradt. A mélységesen 
felháborodott Kalmár Ferenc 
(MKDSZ) kérdésére Mózes Ervin 
jegyző megerősítette: a történtek 
jogszerűek voltak, a működési 
szabályzat lehetővé teszi az is-
mételt szavazást. 

Dobó László, a Fidesz frakció-
vezetője a kivonulás után azt 
mondta, bár a szocialista képvi-
selők többsége támogatta a Fi-
desz javaslatát, Botka László eré-
lyesen felhívta a figyelmet arra, 
hogy ez fideszes módosító javas-
lat, s ez az eljárás mutatja, hogy 
„addig szavaztatnak, amíg az 
nem lesz, amit ők akarnak". A 
polgármester az ülés utáni sajtó-
tájékoztatón hangsúlyozta: a 
képviselők félreértették, miről 
volt szó, ezután szabályos mó-
don megismételtette a szavazást. 
Botka szerint az ellenzék folya-
matosan a konfrontációt keresi, 
a vita során is látszott, hogy a té-
nyeket sem veszik tudomásul. 

MOLNÁR B. IMRE 

Lemondásra szólította föl a Fidesz Székhelyit 

A városatyák önállósították a szabadtérit 
Másfél órás szócsata u tán a közgyűlési 
többség megszavazta, hogy közhasznú 
társasággá alakuljon a szabadtéri , kü-
lönválva a színháztól . Az ellenzék ki-
fogásai el lenére nem pályázaton, ha-
nem zárt ülésen választot ták meg az új 
cég igazgatóját. Bátyai Edina eddig is a 
szabadtéri ügyvezetője volt. 

Székhelyi József színidirektort lemon-
dásra szólította föl Hűvös László (Fi-
desz) képviselő a vita hevében. Szerinte 
az igazgató azt ígérte, sikeres szabadté-
rit szervez, ám nem tudta vállalását tel-
jesíteni. Az ellenzékiek hangsúlyozták: 

az utóbbi öt évben nem adtak el olyan 
kevés jegyet -a Dóm téri előadásokra, 
mint idén. Botka László polgármester 
erre azt mondta, nem azért választják 
külön a két intézményt, mert baj van, 
hanem új korszakot szeretnének nyitni. 
A verseny erős, ezért rugalmas, nagy 
önállóságú szabadtérire van szükség. A 
Bátyai Edinát a kht. élére jelölő javasla-
tot, a jogszabályokban előírt módon, 
tegnapelőtt este az egyeztető bizottság 
elé tárta a város vezetése - hangsúlyozta 
Botka. Dobó László (Fidesz) szerint ko-
molytalan, hogy egy ilyen súlyú intéz-
mény esetében 12 órával az érdemi dön-

tés előtt kellene állásfoglalásukat kiala-
kítani. 

Kohári Nándor (Fidesz) azt mondta, mo-
rális képtelenség, hogy a város legnagyobb 
vonzereje egy kht. kezébe jut. Szerinte ez a 
„móka" a költségvetésnek 150 millió fo-
rintjába kerül majd. A képviselő részletes 
gazdasági fejtegetéseit azonban a kor-
mányoldalról Szentgyörgyi Pál gazdasági 
alpolgármester és Botka László is határo-
zottan visszautasította. Külön diskurzus 
folyt a dialektika kérdésköréről, mert az 
előterjesztő a szétválasztást a külvilág vál-
tozásaihoz történő alkalmazkodásként 
láttatta. Ezen a Fidesz képviselői élcelőd-
tek, rajtuk pedig a kormányoldali város-
atyák. 

Az ellenzék folyamatosan személyes tö-
rekvéseket keresett a döntések hátteré-
ben. Ki nem mondták, de a vitában hallga-
tó Kormos Tibor (SZDSZ) szólíttatott 
meg, aki a pletykák szerint az új cég mű-
vészeti vezetője lenne. A kulturális bizott-
ság elnöke, a volt színigazgató, az idei sza-
badtéri szezon ötletgazdája lapunk kérdé-
sére csak annyit mondott: a szétválasztás-
sal egyetért. Neve említése - szerinte -
puszta találgatás, bár „ha képességbe vo-
natkozik, az hízelgő". 

M. B. I. 

K0R0GNAJ A SZÉTVÁLASZTÁSRÓL 
- Nem ta r tom jó megoldásnak a sz ínház és 
a szabadtér i szétvá lasz tását , mer t nem ad 
hoc ötlet volt az összevonásuk 2 0 0 0 - b e n -
h a n g s ú l y o z z a Korognai Károly, a Szeged i 
Nemzet i Sz ínház és Szabad té r j Játékok elő-
ző fő igazgató ja . - A 2 0 0 0 - e s , 2 0 0 1 - e s és a 
2 0 0 2 - e s esz tendőkben gazdasági lag, mű-
vész i leg és a lebonyol í tás tek in te tében is 
működőképes volt a je lenlegi konstrukció, 
e z é r t nem jó, hogy res taurá l j ák a korábbi 
helyzetet . Ha külön fog működni a két me-
nedzsment , annak egyér te lműen meglesz -
nek az anyagi hátulütői . Hogy a morá l i sak -
ról már ne is beszé l jünk. Nem ér tem azt 
sem, k inek az érdeke a kht . -vá a lak í tás , 
ami sem anyagi , sem művészi , sem ta r ta l -
mi szempontból nem előnyös a város szá-
mára . Teljesen mindegy, hogy pá lyáza t ta l 
vagy pá lyázat mel lőzésével vá lasz tanak 
meg va lak i t a kht. é lére , h iszen úgy is az t 
nevezi ki a közgyűlési többség, ak i t a vá-
rosveze tés akar. Bátyai Edina s z e m é l y e 
mel lékes ebben a tör ténetben, ő bele i l l ik 
egy koncepc ióba , a m e l y n e k az a lapöt le té t 
ta r tom rossznak. Nem az ügyről szó lnak a 
rész le tkérdések , hanem a rész le tkérdések -
hez szab ják hozzá az egész szabadtér i 
ügyét. 

LESELKEDŐ 
Kohári Nándor a központi Fidesz-vezetés bizalmát 
vesztett Rákos Tibor nemrég leváltott városi pártel-
nök, parlamenti képviselő titkára. A szabadtéri ügyé-
ben ő volt a Fidesz vezérszónoka, az előterjesztés 
globalizációra és a világ változására vonatkozó beve-
zetőjét figurázta ki. Ezek után Pintér Ferenc (Cent-
rum) „konstansának nevezte őt, mivel akkora a tá-
volság közte és a világ között, hogy nem veszi észre 
annak változását. 

Sértetteket keresnek 

Őrizetben a besurranó 
Zsarolással vádolták meg egy büntetőtanács elnökét 

Nem nyomoznak egyetlen 
Csongrád megyei bíró ellen sem 
Egy bulvárlap állításával ellentétben nem nyomoznak egyetlen 
Csongrád megyei bíró ellen sem. A megyei bíróság alaptalannak 
nevezte és visszautasította a vádakat. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A Napi ász című országos ter-
jesztésű bulvárlap Bírót vegye-
nek! címmel azt írta, hogy két 
asszony feljelentett egy bírót az 
ügyészségi nyomozó hivatalnál. 
Az újságnak nyilatkozva mind a 
ketten azt állították, a bíró zsa-
rolta őket, nyolcmillió forintot 
követelt, amit ha nem kap meg, 
elítéli férjüket. 

Az újság nem nevezte meg a bí-
róságot, a bíró nevét sem közöl-
te, ennek ellenére Szegeden min-
denki tudja, hogy a cikk a Csong-

rád Megyei Bíróság egyik tanács-
vezető bírójára utalt. 

- Egyetlen Csongrád megyei 
bíró ellen sem folyik nyomozás 
vagy adatgyűjtés - jelentette ki 
lapunknak tegnap a bírók ellen 
eljárás kezdeményezésére kizá-
rólag jogosult Központi Ügyész-
ségi Nyomozó Hivatal szóvivő-
je. Dobos Gabriella azt mondta, 
valótlanok az ettől eltérő állítá-
sok. 

A Csongrád Megyei Bíróság 
előző nap közleményt jelentetett 
meg, amelyben „határozottan 
visszautasít minden, a megyei 

bíróságot, illetve annak bárme-
lyik bíráját befeketítő közlést, il-
letve állítást". A Cseh Attila 
megbízott elnökhelyettes, sajtó-
szóvivő által aláírt közlemény 
hangsúlyozza, hogy a cikkben 
említett feljelentésről, eljárásról 
a megyei bíróságnak semmilyen 
hivatalos tudomása nincs. A bí-
róságtól iratokat, adatokat nem 
kértek, Csongrád megye egyetlen 
bírójával szemben sem folyik 
büntetőeljárás. „Egyetlen bíró 
mentelmi jogának felfüggesztés-
ét sem indítványozta senki, e 
nélkül pedig eljárás alá bíró nem 
vonható" - olvasható a közle-
ményben. 

A megyei bíróság vezetői, il-
letve a bíróság egyetlen bírója 

sem akart többet hozzátenni a 
közleményhez. A cikk állításai-
ra nem kívántak reagálni sem 
ügyészek, sem rendőrök, sem 
ügyvédek. Azt azonban senki 
nem cáfolta, hogy az ügy „té-
ma" lett a városban, sokan tud-
ják is, kire utal az írás, mások 
pedig találgatnak. 

Egy magas rangú bíró azt 
mondta, hogy adott esetben a 
nyomozó hivatalnak megvannak 
az eszközei, hogy lépre csalja a 
feljelentett személyt. Még a 
pénzt is biztosítja, hogy tetten-
éréssel lecsapjanak a zsarolóra. 
„Ezért nem hiszem, hogy a vádak 
igazak lennének, annak ellenére 
nem, hogy hasonló pletykákat 
már évek óta lehet hallani." 

Besurranó tolvajt fogtak el a 
nyomozók a hét elején. A rend-
őrség sértettek jelentkezését 
várja. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Lopás és más bűncselekmények 
miatt indult eljárás a 31 éves sze-
gedi N. Sándor ellen. A férfit a hét 
elején fogták el és azzal gyanúsít-
ják, hogy az elmúlt hónapokban 
több szegedi, főként lakótelepi la-
kásba besurrant, és onnan kész-
pénzt, okmányokat, bankkártyá-
kat lopott el. Előfordult, hogy tet-
ten érték, ám csak többszöri fel-
szólítás után volt hajlandó el-
hagyni a lakást, és miközben ül-
dözték, eldobálta a lopott holmi-
kat. A férfit őrizetbe vették és kez-
deményezték előzetes letartózta-
tását. Tekintettel az elkövetés 
módszerére, gyakoriságára, való-
színű, hogy több hasonló bűncse-

Aki találkozott a besurranó tol-
vajjal, jelentkezzen a rendőrsé-
g e n DM/DV fotó 

lekményt követett el. A rendőrség 
kéri, hogy aki a fénykép alapján 
fölismeri, összetalálkozott vele a 
lépcsőházban, jelentkezzen sze-
mélyesen a tarjáni rendőrőrsön, 
vagy hívja a 421-098-as számot, 
vagy a 107-es, 112-es segélyhívó-
kat, illetve a Telefontanú 
80/555-111 -es számát. 


